

EVERDRUP VANDVÆRK

Bestyrelsesmøde torsdag den 18. maj 2018

kl. 19-21

Everdrup Klubhus

Deltagere:

Henrik Sørensen

Svend Erik Hansen

Michael Keis

Michael Nielsen

Ole Thestrup Schmidt

Dagsorden:

1. Orientering om henvendelse fra Storskov vandværk og deltagelse i bestyrelsesmøde.
2. Opfølgning på sokkel og tagarbejde på vandværket.
3. Problemstilling med sedimenter i vandet.
4. Drøftelse af fordele ved skift af EL-leveredør.
 1. Digital Kommunikation.
 2. Økonomi
 5. Næste møde
 6. Evt.

Referat:

1. Orientering om henvendelse fra Storskov vandværk og deltagelse i bestyrelsesmøde.
 - a. Formanden har haft møde med Storskov Vandværk. Der deltog ret mange af deres medlemmer. De fik informationer om hvorledes vi kunne leverer vand til dem, men hvor de må opretholde deres nuværende opgave. Det har haft kontakt til Dysted vandværk og de går videre med dem.
2. Opfølgning på sokkel og tagarbejde på vandværket.
 - a. Der kommer en i næste uge og kigger på det.
Hvis det ligger under det andet tilbud på 30.000 kr. kan Henrik sætte arbejdet i gang.
3. Problemstilling med sedimenter i vandet.
 - a. Mikael Nielsen, de lider meget af de sedimenter der er i rørene nu. Der har ikke været andre henvendelser. Formanden foreslår at få Dansk Vandteknik til at kigge på problemet og se om vi kunne finde en løsning. Henrik tager kontakt til dem.
4. Drøftelse af fordele ved skift af EL-leveredør.
 - a. Ved generalforsamling blev der fremsat forslag om at kigge på forskellige El-leverandører for at sparer penge. Formanden har kigget på nettet for at se muligheder.
 - b. Skal vi undersøge det?
 - c. Mulighed for at kontakte Danske vandværker om de har kendskab til en troværdig leverandør. Michael Keis tager kontakt.
5. Digital Kommunikation.

- a. Nr. 1 ville være SMS, med registrering ad telefonnumre. MK undersøger og laver test med bestyrelse på det nye system.
- b. Nr. 2 kunne være e-mail i forhold til kommunikation kan blive billigere. Meget gerne kombineret med en hjemmeside.
- c. Digitale ændringer kan kræve vedtægtsændringer, dette skal undersøges og gøres klar til næste generalforsamling.
- d. Der er enighed om at vi arbejder i en retning med mere digital kommunikation, hjemmeside, m.v.

6. Økonomi

- a. Det nye system er taget i brug til bogføring.
- b. Ingen overraskelser på økonomien.
- c. Opkrævninger skal sendes ud med forfald per 1. juni. PBS er blevet overført, så det skulle kunne være uforandret for forbrugerne, der er tilmeldt PBS. Det største problem har været registreringer og godkendelser med banken og Nets. Dem der har penge til gode, kan der laves en betalings aftale med Nets til overførsel til kunderne, men denne er ikke på plads endnu.

7. Næste møde

Onsdag dag den 30. august kl. 19:00 i klubhuset.

Kaffe: Ole

Kage: Michael N

Øl: Henrik

8. Evt.

Der er kommet analyse prøver og der var intet at bemærke.

Dansk Vandteknik har været og rensede søjlerne. En af søjlerne er gået i stykker, men den bruges ikke p.t. Rørene ind til filtrene bør renses næste gang.

Mødet slut kl. 20:39.